
Ejerlauget Svanemosevej 
 

Referat af bestyrelsesmøde 
Fyrrehaven 30 
D. 7.11.2017 

Kl. 19.00 
Til stede: 
 
Bjørn Stephensen (BS), Erik Kloster (EK), Inge Rasmussen (IR), Jørgen Rose (JR) 
Og Helle Jensen (HJ) 
 
Fraværende: Leif Jahnsen (LH)   
 
 
Referat: 
 

1. Referat fra sidste møde til godkendelse. 
 

2. Siden sidst – møde med Fyrreparken. 
 
Dialog om hvad der er acceptabelt, det ”grønne område” bruges til i forhold til, at der 
ses tørrestativer, opbevaring af byggemateriale, parkering af campingvogne over 
længere tid, samt plantning af træer på arealet. 
 
 Fyrreparken vil i første omgang selv prøve at tale med de beboere, der bruger det 
”grønne område”.  

Der er fælles enighed, om at: 
• det ikke kan accepteres, at der laves noget på ”det grønne område” uden aftale 

med Ejerlauget Svanemosevej 
• der kan søges med tilbagevirkende kraft. 
• Fyrreparkens bestyrelse melder tilbage når den har ”gjort” noget 

 
Campingvogn. 
Campingvogn er igen i uge 42 sat på ”det grønne område”. I dag d. 7.11.2017. har 
campingvognen stået der i ca. 3 uger. 
Det aftales at der sendes mail til Fyrreparkens formand angående dette. 
 

3. Status for det ”grønne område” 
      Rydningen af området ved antennehuset og med til Svanemosevej er færdig. Der er  
      sået græs, dog mangler der græs i den nordlige ende (ved antennehuset) 
            Skraldespanden ud mod Svanemosevej skal sættes på fliser. 
            Der er sendt en mail til Torben Rasmussen ang. ovenstående. 
 
  Resultatet af rydningen ser godt ud. 
 
 
 
 
 
 



 
 

4. Ansvarsområder. 
   
  Leif – Træbeplantning og græs/skraldespande 
           Græsslåningen har fungeret. 
     Skraldespande og tømning fungerer. 
 
  Inge – Snerydning/saltning  
  Der har ingen problemer været. 
 
  Bjørn S – Offentlige forbindelser  
  Intet nyt   
 
  Rengskab og budget. 
  Der er betalt for rydning at krat ved Fyrreparken, herefter ingen nye regninger. 
 
  Erik – Forsikring. 
  Intet nyt. 
 
  Helle – Legeplads 
 
            På forhindringsbanen er der fjernet en stub da den var roden, Der er taget kontakt til  
            Svanholm som kommer og sætter ny stub op. 
  Der er andre stubbe der skal holdes øje med grundet begyndende råd.  
 
  Der er sat nyt ”dyr” på vippe 
 
  Dørene er fjernet på legehuset  
           Sternbræt på legehuset bør skiftes, der gives besked til Fyrreparkens bestyrelse. 
   
  Klatretræ er ordnet så der ikke er skabe kanter. 
   
   Gyngerne er blevet hævet, der er sat nyt kædeover træk på kæder. 
  Der er lagt nyt faldunderlag.  
 
  Der aftales at Legepladsen synes en gang årligt af bestyrelsen for Ejerlauget  
            Svanemosevej.  
   
  Evt. 
  E. K har modtaget mail fra formanden for Kignæsbakken ang. runddelen af  
  træer på det grønne område, specifikt ud for Fyrreparken nr.31.  
  Mailen er sendt til alle. Læs denne. 
 
  Der aftales at der holdes møde med Formanden for Kignæsbakken, for at høre 
  Hvad det konkret er man gerne vil, efterfulgt af gåtur på det grønne område. 
  Hvad er økonomien i det? 
  Hvad beslutter vi i Ejerlauget? 
 
  Næste møde 
  Der afholdes møde d. 12.1.2018 kl. 18 hos Inge Fyrreknolden 18 


